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PROTOKÓŁ NR XV/16 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie 

odbytej w dniu 22 września 2016 r.  
 

 
Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1510 

 
I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 19 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: Anna Stępień-Buryszek – Sekretarz Powiatu, Zbigniew Mazur – 
Skarbnik Powiatu oraz Andrzej Siwy – Członek Zarządu Powiatu.  
Ponadto w sesji udział wzięli dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego, 
kierownicy jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście. Lista obecności osób 
zaproszonych stanowi zał. nr 2 do protokołu.    
 
II. Porządek dzienny posiedzenia po uzupełnieniu. 
 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę.  

3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 23 czerwca 

2016 r. 

4. Przyjęcie sprawozdania Zarządu Powiatu w Goleniowie z wykonania 

budżetu Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2016 r. 

5. Informacja nt.  realizacji inwestycji powiatowych w I półroczu 2016 r.  

6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Powiecie Goleniowskim na lata 2016-2025”. 

7. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych w Powiecie 

Goleniowskim. 

8. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego.  

9. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych i dworców, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Powiat Goleniowski oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

10. Projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii dróg powiatowych ulic 

zlokalizowanych na terenie miasta Goleniów. 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego 

Powiatu Goleniowskiego na lata 2016-2020.   

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/138/16 z 23 czerwca 2016 r.  

w sprawie emisji obligacji powiatowych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu.  

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2016 

rok  
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i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego 

na 2016 r.  

14. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Goleniowskiego na lata 2016-2029. 

15. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (nr rej. 5) 

16. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (nr rej. 6) 

17. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (nr rej. 7) 

18. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami. 

19. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.   

20. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

21. Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych.  

22. Zamknięcie obrad sesji.  

III. Przebieg posiedzenia. 

Ad 1. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba, dokonał otwarcia XV sesji Rady 
Powiatu, w oparciu o listę obecności stwierdził, iż jest quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. Następnie Przewodniczący powitał wszystkich radnych, Zarząd 
Powiatu ze Starostą, Tomaszem Kuliniczem  i Wicestarostą Tomaszem Stanisławskim na 
czele, dyrektorów wydziałów, dyrektorów jednostek organizacyjnych, komendantów 
oraz pozostałych uczestników sesji. 
 
Ad 2. Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba, przedstawił porządek obrad sesji  

i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie.  

Starosta Tomasz Kulinicz wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji o projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Goleniowskiego na lata 2016-2029. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz wniósł o wprowadzenie do 

porządku obrad sesji trzech projektów uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg, w pkt. 

15,16 i 17. 

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poddał pod głosowanie 

wprowadzenie do porządku obrad sesji w pkt 14 projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 

2016-2029. 

W wyniku głosowania: 

Za   - 19 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 19 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie wprowadziła do porządku obrad sesji w pkt 14 projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Goleniowskiego na lata 2016-2029. 
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Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

W wyniku głosowania:  

Za   - 19 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 19 radnych 
Rada Powiatu w Goleniowie wprowadziła do porządku obrad sesji w pkt. 15,16 i 17 
trzech projektów uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 4 do protokołu.   

Ad 3.  Przewodniczący Rady, Kazimierz  Ziemba poinformował, że protokół z XIII sesji 
Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 23 czerwca 2016 r. był wyłożony do wglądu w Biurze 
Rady i zapytał, czy są uwagi do niniejszego protokołu.  

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 19 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 19 radnych 
Rada Powiatu w Goleniowie przyjęła protokół z XIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie  
z dnia 23 czerwca 2016 r.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Ad 4. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur przedstawił Sprawozdanie Zarządu Powiatu  
w Goleniowie z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2016 r., które 
stanowi zał. nr 6 do protokołu.    

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższe sprawozdanie.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdanie. 

Radny Kazimierz Lembas zadał pytania w kwestii rezerwy oświatowej.   

Odpowiedzi na pytanie radnego udzielił Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 17 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 2 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 19 radnych 
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Rada Powiatu w Goleniowie przyjęła  Sprawozdanie Zarządu Powiatu  

w Goleniowie z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2016 r. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Ad 5. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił Informację nt. realizacji inwestycji 

powiatowych w I półroczu 2016 r., która stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdanie. 

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższe sprawozdanie.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 19 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 19 radnych 

Rada powiatu w Goleniowie przyjęła Informację nt. realizacji inwestycji powiatowych  

w I półroczu 2016 r. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Ad 6. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Goleniowskim na lata 

2016 - 2025”, który stanowi zał. nr 10 do protokołu.    

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 W wyniku głosowania: 

Za   - 19 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 19 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia „Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Goleniowskim na lata 2016 - 

2025”.  
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Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XV/147/16 stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

Ad 7. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych  

w Powiecie Goleniowskim, który stanowi zał. nr 13 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

W wyniku głosowania: 

Za   - 19 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 19 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych w Powiecie 

Goleniowskim. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XV/148/16 stanowi zał. nr 15 do protokołu.   

Ad 8. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Goleniowskiego, który stanowi zał. nr 16 do protokołu.    

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Radny Józef Korkosz wniósł o to, aby na przyszłość rozkład godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego był wykonywany  
w sposób bardziej czytelny tj. w tabeli wypisać apteki, a przy nich kalendarz  
z zaznaczonymi dniami kiedy dana apteka ma dyżur.  
 
Starosta Tomasz Kulinicz ustosunkował się do wniosku radnego.      
 
W wyniku głosowania: 
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Za   - 19 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 19 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 17 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XV/149/16 stanowi zał. nr 18 do protokołu.    

Ad 9. Wicestarosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Goleniowski oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów, który stanowi zał. nr 19 do protokołu.      

Wicestarosta dodał, że w załączniku do uchwały została wprowadzona na posiedzeniach 

Komisji autopoprawka, która stanowi zał. nr 20 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

W wyniku głosowania: 

Za   - 19 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 19 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę wraz z autopoprawką zmieniającą uchwałę 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Powiat Goleniowski oraz warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów, 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XV/150/16 stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

Ad 10. Wicestarosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

pozbawienia kategorii dróg powiatowych ulic zlokalizowanych na terenie miasta 

Goleniów, który stanowi zał. nr 23 do protokołu. 

Wicestarosta dodał, że w uchwale została wprowadzona autopoprawka, która stanowi 

zał. nr 24 do protokołu.   
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Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

W wyniku głosowania: 

Za   - 19 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 19 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę wraz z autopoprawką w sprawie 

pozbawienia kategorii dróg powiatowych ulic zlokalizowanych na terenie miasta 

Goleniów.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 25 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XV/151/16 stanowi zał. nr 26 do protokołu.  

Ad 11. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Goleniowskiego na lata 2016-2020, 

który stanowi zał. nr 27 do protokołu. Dodatkowo Starosta omówił wprowadzone 

autopoprawki do załącznika, które stanowią zał. nr 28 do protokołu.     

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Radna Teresa Chodyko w imieniu mieszkańców wniosła o wpisanie miejscowości Żółwia Błoć 

i Niewiadowo w planowanej inwestycji drogowej polegającej na budowie ciągów pieszo –

rowerowych na odcinku Łoźnica – Goleniów. 

Starosta Tomasz Kulinicz zaproponował, aby tę poprawkę wprowadzić przy następnym 

uchwalaniu WPI.  

Radny Paweł Gulbinowicz zwrócił uwagę na fakt, że w autopoprawce ta zmiana jest już ujęta.     

W wyniku głosowania: 

Za   - 19 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 19 radnych 
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Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę wraz z autopoprawką w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Goleniowskiego na lata 2016-2020. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 29 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XV/152/16 stanowi zał. nr 30 do protokołu.  

Ad 12. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XIII/138/16 z 23 czerwca 2016 r. w sprawie emisji obligacji powiatowych 

oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, który stanowi zał. nr 31 do 

protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas wniósł o dołączenie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

do powyższego projektu uchwały. Opinia została dołączona i stanowi zał. nr 32 do 

protokołu.   

Na pytania radnego Kazimierz Lembasa odpowiedzi udzielił Skarbnik Powiatu Zbigniew 

Mazur.  

Radny Paweł Gulbinowicz wniósł do Skarbnika Powiatu o dołączanie w przyszłości do 

projektów uchwał opinii RIO lub Wojewody.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 16 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 2 radnych 

Głosy nieoddane - 1 radnych 

Obecnych    - 19 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr 

XIII/138/16 z 23 czerwca 2016 r. w sprawie emisji obligacji powiatowych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 33 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XV/153/16 stanowi zał. nr 34 do protokołu.  

Ad 13. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2016 rok i zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego, który stanowi zał. nr 35 do protokołu.    

 

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 



9 
 

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas zwrócił się z pytaniem do Skarbnika w sprawie zmniejszenia 

planu wydatków o kwotę 400 000 zł z inwestycji z przeznaczeniem na wydatki bieżące 

oświacie. 

Na pytania radnego Kazimierza Lembasa odpowiedzi udzielił Skarbnik Powiatu 

Zbigniew Mazur.   

Radny Paweł Gulbinowicz odniósł się do oszczędności po przetargowych na kwotę 

400.000 zł.    

Skarbnik Powiatu odniósł się do wypowiedzi radnego Pawła Gulbinowicza.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 15 radnych   

Przeciw  - 2 radnych 

Wstrzymało się  - 2 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 19 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2016 rok i zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Goleniowskiego. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 36 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XV/154/16 stanowi zał. nr 37 do protokołu.   

Ad 14. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 

2016-2029, który stanowi zał. nr 38 do protokołu.   

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Za   - 19 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 19 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2016-2029. 
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Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 39 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XV/155/16 stanowi zał. nr 40 do protokołu.   

Ad 15. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz omówił projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi (nr rej. 5/2016), który stanowi zał. nr 41 do protokołu.    

Za   - 18 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 1 radnych 

Obecnych    - 19 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 42 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XV/156/16 stanowi zał. nr 43 do protokołu.  

Ad 16. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz omówił projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi (nr rej. 6/2016), który stanowi zał. nr 44 do protokołu.    

Za   - 18 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 1 radnych 

Obecnych    - 19 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 45 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XV/157/16 stanowi zał. nr 46 do protokołu.   

Ad 17. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz omówił projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi (nr rej. 7/2016), który stanowi zał. nr 47 do protokołu.    

Za   - 18 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 1 radnych 

Obecnych    - 19 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 48 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XV/158/16 stanowi zał. nr 49 do protokołu.  

Ad 18. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie  

w okresie od 9 czerwca 2016 do 6 września 2016 r. stanowi zał. nr 50 do protokołu. 

Starosta Tomasz Kulinicz poprosił radnych o zadawanie pytań.   
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Radna Beata Baryluk-Starczewska zadała pytanie do pkt 14 ze str. 29 i pkt 2 ze str. 21. 

Radny Sylwester Górzny zadał pytanie do pkt 4 ze str. 1. 

Radny Paweł Gulbinowicz odniósł się do pkt 5 na str. 24 , następnie poprosił o 

wyjaśnienie zapisu na str. 27 lit. c i pkt 21 na str. 31.  

Starosta Tomasz Kulinicz poprosił Skarbnika Powiatu Zbigniewa Mazura o udzielenie 

odpowiedzi radnej Beacie Baryluk-Starczewskiej na pytanie do pkt. 14 ze str. 29. 

Skarbnik Powiatu udzielił radnej odpowiedzi. 

Sekretarz Powiatu Anna Stępień-Buryszek udzieliła odpowiedzi na zapytanie radnego 

Pawła Gulbinowicza dot. lit c  na str. 27     

Starosta Tomasz Kulinicz udzielił odpowiedzi radnej Beacie Baryluk-Starczewskiej na 

pytanie dotyczące pkt 2 na str. 21 oraz radnemu Sylwestrowi Górznemu oraz radnemu 

Pawłowi Gulbinowiczowi.  

Radna Beata Baryluk-Starczewska odniosła się do wyjaśnień Starosty w kwestii pkt 2 na 

ze str. 21.  

Radny Czesław Siwek poprosił o wyjaśnienie pkt. 1 ze str. 19, pkt 2 i 3 ze str. 26 

Radny Kazimierz Lembas poprosił o udzielenie odpowiedzi, czego dotyczy wydatek 

opisany w pkt b) na str. 27 oraz o wyjaśnienie powiązanych ze sobą: pkt 7 na str. 22 i pkt 

11 na str. 29. 

Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur udzielił odpowiedzi na pyt. o pkt b) na str. 27 

radnemu Kazimierzowi Lembasowi. 

Starosta Tomasz Kulinicz udzielił odpowiedzi radnemu Kazimierzowi Lembasowi na pkt 

7 ze str. 22 i pkt 11 ze str. 29. 

Ad 19. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba odczytał pismo Burmistrza 

Nowogardu znak: ABPP.6733.04.2016 z dnia 23.08.2016 r. dotyczące zadania 

inwestycyjnego pn.: Przebudowa drogi powiatowej nr 4160Z Błotno – Nowogard na 

odcinku Strzelewo –Nowogard oraz prowadzonego w tej sprawie postępowania. Pismo 

stanowi zał. nr 51 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący odczytał pismo Komendanta Powiatowego Policji Krzysztofa 

Targońskiego w sprawie wyrażenia zgody na zabranie głosu w trakcie sesji w celu 

przedstawienia Radzie i zaproszonym gościom programu pn. Krajowa Mapa Zagrożeń 

Bezpieczeństwa. Pismo stanowi zał. nr 52 do protokołu. 

Głos zabrał insp. Krzysztof Targoński Komendant Powiatowy Policji w Goleniowie  

i przedstawił program Krajowa Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa.  

Przewodniczący poinformował Radę o zaproszeniu, które wpłynęło ze Stowarzyszenia 

Akademii Kulice na popołudniowe spotkania kulickie, które odbędą się w dniu 30 

września 2016 r.     



12 
 

Ad 20. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował Radę o tym, że wspólnie  

z przedstawicielami Gminy Goleniów i mieszkańcami powiatu przywitał na lotnisku  

w Goleniowie złotą medalistkę Olimpiady w Rio de Janeiro, panią Ewę Durską i zgodnie  

z wnioskiem Komisji Spraw Społecznych i Oświaty pani Durska zostanie zaproszona na 

sesję Rady Powiatu w październiku w celu wręczenia nagrody. 

Ponadto Starosta Tomasz Kulinicz poinformował Radę, iż odbyła się Rada Pedagogiczna 

w ZSP w Nowogardzie, która zaakceptowała najważniejsze dokumenty w szkole, odbyły 

się spotkania otwarte z rodzicami, które cieszyły się dużym zainteresowaniem, na 

których wyjaśniono rodzicom problemy związane ze zmieniającym się planem lekcji. 

Dodatkowo Starosta poinformował Radę, że różnica w naborze w stosunku do ubiegłego 

roku wynosi tylko 6 uczniów oraz że nastąpił spadek przyjętych uczniów w ilości 15 z 

powiatów ościennych. Ponadto Starosta poinformował, że zostali powołani zastępcy 

nowego dyrektora szkoły.         

1. Radna Teresa Chodyko wniosła o oczyszczenie Strugi Miękowskiej 
przepływającej przez Żółwią Błoć poprzez usunięcie rosnących w niej wierzb. 

2. Radna Teresa Chodyko wniosła o wycięcie gałęzi drzew i krzewów przy drodze  
w miejscowości Widzeńsko, gdzie droga jest bardzo wąska a jej zakrzaczenie 
stanowi duże niebezpieczeństwo.  

3. Radna Teresa Chodyko wniosła o udzielenie odpowiedzi, czy na nowo 
budowanym wiadukcie do Miękowa przewidziana jest budowa ścieżki pieszo - 
rowerowej.    

4. Radna Teresa Chodyko wniosła o podanie stanu zatrudnienia w SCM Sp. z o.o.  
w Goleniowie na dzień 22.09.2016 r. z wyszczególnieniem lekarzy i ich 
specjalizacji i personelu medycznego na poszczególnych oddziałach. Ponadto 
radna wniosła o odniesienie jak to zatrudnienie ma się do standardów 
europejskich.  

5. Radna Teresa Chodyko wniosła o ustosunkowanie się Prezesa SCM Sp. z o.o.  
w Goleniowie do artykułu w Gazecie Goleniowskiej z dnia 16.09.2016 r. pt. 
„Niepodziękowanie”.  

6. Radna Beata Baryluk-Starczewska w związku ze zmianą organizacji ruchu 
(zmiana przejścia dla pieszych) na drodze wojewódzkiej w miejscowości Mosty  
wniosła  
o zwrócenie się do jej Zarządcy o postawienie znaku z ograniczeniem prędkości 
do 30 km/h. 

7. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o odtworzenie znaków poziomych na 
drodze powiatowej w miejscowości Mosty, w szczególności przejść dla pieszych  
w pobliżu szkoły i przedszkola.  

8. Radny Kazimierz Lembas wniósł o udzielenie odpowiedzi, czy została zwiększona 
ilość oddziałów w ZSP w Nowogardzie na rok szkolny 2016/2017.  

9. Radny Kazimierz Lembas wniósł o udzielenie odpowiedzi ile ulic powiatowych  
i które to są drogi niespełniające definicji drogi powiatowej na terenie Powiatu 
Goleniowskiego.      

10. Radny Kazimierz Lembas wniósł o udzielenie odpowiedzi przez ówczesnego 
Starostę Tomasza Stanisławskiego, czy porozumienie zawarte z Burmistrzem 
Nowogardu  na budowę chodników w miejscowości Kulice było zawarte tylko  
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w zakresie wykonania koncepcji budowy tych chodników, która kosztowała 
5.000 zł, czy to porozumienie zawarte było na budowę całej inwestycji.  

11. Radny Kazimierz Lembas wniósł o udzielenie odpowiedzi na pytanie dlaczego do 
dnia dzisiejszego nie nastąpiły żadne działania w zakresie przejęcia gruntów, 
które mieszkańcy Kulic zobowiązali się przekazać na rzecz powiatu w celu 
zaprojektowania chodników. Z informacji jaką radny posiada wynika, iż powiat 
od trzech lat posiada deklaracje mieszkańców Kulic i do tego czasu nic nie zostało 
zrobione w kierunku przejęcia tych gruntów. Radny zapytał czy prawdą jest, że   
z porozumienia zawartego przez Starostę Tomasza Stanisławskiego i Burmistrza 
Nowogardu wynika, iż 50% kosztów budowy chodników miał pokryć powiat  
i 50% Gmina Nowogard. Czy powiat posiada środki na zrealizowanie tej 
inwestycji wspólnie z Gminą Nowogard tym bardziej, że w przyjętym przez Radę 
Powiatu WPI ta inwestycja jest wpisana i miałaby być przez powiat sfinansowana 
w 80%. Czy na dzień dzisiejszy jest możliwe sfinansowanie w 50% dokumentacji 
inwestycji polegającej na budowie chodników zgodnie z deklaracją, którą 
podpisał Starosta Tomasz Stanisławski z Burmistrzem Nowogardu. Szacunkowa 
kwota wykonania dokumentacji wynosi około 37.000 zł.  

12. Radny Kazimierz Lembas w imieniu Klubu Radnych Lewicy Demokratycznej 
wniósł o zabezpieczenie w budżecie powiatu 2017 roku środków w wysokości 
50% kosztów wykonania dokumentacji na budowę chodników w miejscowości 
Kulice tj. 18.500 zł. 

13. Radny Kazimierz Lembas wniósł o udzielenie odpowiedzi na pytanie czy  
w Starostwie obowiązuje regulamin lub zarządzenie Starosty Goleniowskiego  
w sprawie korzystania przez pracowników Starostwa z samochodów służbowych 
do celów prywatnych. Chodzi o środki transportu pozostające  
w dyspozycji Starostwa jak i jednostek podległych. W informacji tej radny prosi  
o podanie kto w ostatnim okresie dwóch lat tej kadencji korzystał z takich 
środków lokomocji, w jaki sposób zostało to rozliczone i na jakich warunkach 
korzystał. Kto ma do tego prawo i na jakich zasadach. 

14.       Radna Danuta Faryniarz - W wystąpieniu pokontrolnym Wojewody 
Zachodniopomorskiego z dnia 12 maja 2015 r. dotyczącym zarządzania ruchem 
na drogach powiatowych i gminnych w powiecie goleniowskim oraz  
w wystąpieniu pokontrolnym Najwyższej Izby Kontroli z dnia 01 lipca 2016 r.  
w sprawie bezpieczeństwa ruchu na przejazdach i przejściach kolejowo-
drogowych zawarto szereg zaleceń dotyczących usunięcia uchybień  
i nieprawidłowości oraz usprawnienia funkcjonowania kontrolowanej jednostki. 
Ich ilość jest zatrważająca. Wykonanie wielu zaleceń nie wymaga żadnego 
nakładu środków finansowych, a jedynie urzędniczej pracy i obowiązków 
wynikających  
z zajmowanych stanowisk.  

             Dla przykładu:  
      Chodzi o ustalenie zakresu czynności dyrektora Wydziału Komunikacji  

i Dróg Powiatowych, ustalenie zakresu zarządzania ruchem, 
      aktualizację zakresów obowiązków pracowników odpowiedzialnych za realizację 

kontrolowanych zadań, 
      prowadzenie ewidencji zatwierdzonych projektów organizacji ruchu, 
      poprawienie Regulaminu Organizacyjnego Starostwa o zadania wynikające  

z pełnienia przez starostę funkcji organu zarządzającego ruchem na drogach 
powiatowych i gminnych,. 
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Z tego zalecenia wojewody starosta nie wywiązał się, zwraca na to uwagę NIK, 
choć od wydania zaleceń minął rok i 4 miesiące. Kieruję do pana starosty pytanie, 
dlaczego nie wykonał pan zalecenia tak poważnego organu kontrolującego i jakie 
działania zaplanował lub zrealizował w związku z innymi, bardzo licznymi 
zaleceniami. 
Proszę o kopię pisemnych informacji, jakie starosta był zobowiązany złożyć 
organom kontrolującym o wykonaniu zaleceń lub wykorzystaniu wniosków 
i podjętych działaniach. 

15. Radna Danuta Faryniarz - Na prośbę sołtysa wsi Marszewo kieruję do pana 
starosty pytanie dotyczące wniosku sołtysa odnośnie budowy ścieżki pieszo-
rowerowej na trasie Goleniów-Marszewo, jako inwestycji możliwej do 
współrealizowania przez dwa samorządy (gminę Goleniów i powiat) w latach 
2017/2018. W sprawie tej sołectwo Marszewo poczyniło niezbędne kroki już  
w 2015 r. i uzyskało od Zarządu Dróg Powiatowych w Goleniowie zgodę na 
wydzielenie pasa drogi. Ponadto, sołectwo wychodząc naprzeciw potrzebom, 
pozyskało środki finansowe w ramach inicjatywy lokalnej i za kwotę 55 tyś. 
złotych wykonało niezbędną dokumentację techniczną ścieżki (i jest już gotowy 
projekt, na wykonanie którego odbył się przetarg). 
5 września br. sołtys złożył do starosty wniosek w tej sprawie. Należałoby 
oczekiwać, że godna naśladowania inicjatywa obywatelska sołtysa zostanie 
doceniona i budowa ścieżki pieszo-rowerowej zostanie uwzględniona 
w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym. Z przykrością stwierdzam, że nie 
została. Stąd pytanie o to, jakie są zamierzenia w tej sprawie. Na chwilę obecną 
Pan sołtys zapewnia niedowiarków, że ma czasami więcej inicjatywy i pomysłów 
wartych realizacji niż urzędnicy opłacani z podatków, a pewne osoby powinny się 
wstydzić, że ktoś robi coś za nich. 

16. Radna Danuta Faryniarz. Pytania dotyczące Szpitalnego Centrum Medycznego: 

 Kto odpowiada za obecny przeciągający się i problemowy remont szpitala, za 

wszystkie sprawy związane z tą inwestycją: sprawy organizacyjne, finansowe, 

nadzór i inne, które powinny zabezpieczyć interesy spółki i finanse powiatu: 

Starostwo czy władze szpitala, który jako samodzielna jednostka gospodarcza ma 

swojego prezesa i Radę Nadzorczą. Jaką odpowiedzialność ponoszą poszczególne 

podmioty? 

 Czy pan starosta podjął niezbędne działania wyjaśniające dotyczące spraw 

związanych z poprzednim remontem szpitala, rozpoczętym w 2010 roku  

a sfinalizowanym wyrokiem sądowym w grudniu 2015 r.? Minęło sporo czasu. 

Czy wyjaśnił pan, kto ponosi winę za poniesione straty, kto nie dopilnował 

obowiązku należytego przygotowania i przebiegu remontu.  

Przejmując obowiązki po ustępującym staroście miał pan obowiązek zapoznać się 

przejmowanymi sprawami i podjąć stosowne kroki. Co pan zrobił w tej sprawie? 

Jakie działania podjął pan w celu zapobieżenia powtórzeniu się problemów, czy  

w ogóle pan cokolwiek zrobił w tej sprawie, skoro znowu mamy sytuację do 

złudzenia przypominającą poprzedni remont w szpitalu. Oto dowiadujemy się  

o odstąpieniu od umowy z winy wykonawcy i odstąpieniu wykonawcy od 

umowy, dowiadujemy się o pozyskiwaniu niezależnego biegłego do ustalenia 

wartości robót wykonanych i niewykonanych. Panie starosto, kto za co 

odpowiada? Proszę o odpowiedź, jaki jest zakres odpowiedzialności 

poszczególnych komórek organizacyjnych starostwa i osób, których działania 



15 
 

mają związek z przebiegiem spraw dotyczących remontu w szpitalu oraz osób 

odpowiedzialnych po stronie szpitala.  

 Czy wobec szpitala prowadzone są jakieś sprawy sądowe wynikające z relacji 

szpital-pacjent lub dotyczące roszczeń kontrahentów gospodarczych 

świadczących usługi na rzecz szpitala? 

 Pytanie związane z osobą decyzyjną wymienioną w Strategii Rozwoju Szpitalnego 
Centrum Medycznego na lata 2015 – 2020 dotyczące: 
Dyrektora ds. medycznych - kto pełni tę funkcję, jaki ma zakres obowiązków  
i czy poza pełnieniem zadań związanych z wymienioną funkcją jest czynnym 
zawodowo lekarzem, czy wykonuje usługi medyczne, co jest ważne w związku  
z niedoborem w obsadzie lekarskiej w szpitalu. Jaką formę zatrudnienia ma 
dyrektor (stały etat, kontrakt, umowę o dzieło, inną?). Jaki jest czas pracy takiej 
osoby i ile kosztuje spółkę jej zatrudnienie? 

   Jaką funkcję pełni obecnie w szpitalu współwłaścicielka Abomedu, jaki ma zakres   
obowiązków, czy podejmuje decyzje personalne i dotyczące spraw 
gospodarczych, jaki ma rodzaj umowy (kontrakt, stałą umowę o pracę, inną – 
jaką?) 

  Co z postulatem prowadzenia Domu Spokojnej Starości przez szpital? Czy spółka 
zamierza prowadzić taką działalność? 

 Jak wygląda sprawa remontów wydzierżawianego Abomedowi budynku, czy 
umowa reguluje to? Nigdy nie był podejmowany temat remontów tej części 
kompleksu szpitalnego, czy zatem ich brak nie prowadzi do ruiny majątku 
powiatu i zaniżenia jego wartości? 

      Ponawiam zadane kiedyś pytanie, czy władze powiatu rozważają możliwość 
sprzedaży wydzierżawianego Abomedowi budynku. Czy umowa zawiera zapis 
o prawie pierwokupu przez wynajmującego? 

      Niepokój rodzi coraz większa liczba skarg na szpital, niektóre upubliczniane  
w prasie lokalnej, a inne znajdujące się w obiegu społecznym. W związku z tym 
pytam, czy pani prezes radzi sobie z zarządzaniem szpitalną spółką, a Rada 
Nadzorcza należycie wykorzystuje swoje kompetencje? Czy nie jest zagrożone 
funkcjonowanie, a nawet istnienie szpitala, w sytuacji niedoborów kadrowych, 
nieakceptowanej przez niektóry personel medyczny polityki płacowej, naciski 
finansowe/placowe, obciążenia kredytowe, przykre sytuacje w relacjach pacjent-
rodzina pacjenta-lekarz, co sprawia, że wielu pacjentów szerokim łukiem omija 
miejscowy szpital. Proszę o rzetelną ocenę sytuacji, w jakiej znajduje się szpitalna 
spółka i ocenę pracy pani prezes. 

17. Radna Danuta Faryniarz. Wnioskuję o podawanie informacji, jak imiennie 
głosowały osoby wchodzące w skład Zarządu i dołożenie staranności przy 
podawaniu wyników głosowania. Przy niektórych uchwałach brak takiej 
informacji, a niektóre uchwały podejmowane są trzema głosami, interesuje mnie 
czyimi. 

18. Radny Paweł Gulbinowicz wniósł o ufundowanie przez Zarząd Powiatu nagrody 
nie tylko dla złotej medalistki pani Ewy Durskiej, ale również dla zawodnika 
Krystiana Zalewskiego, który brał udział w Olimpiadzie w Rio de Janeiro.  

19. Radny Paweł Gulbinowicz stwierdził, że jego zdaniem droga do Marszewa nie jest 
w złym stanie technicznym, ponieważ są jeszcze gorsze drogi na terenie powiatu i 
jest to typowy przykład, że tego typu droga powinna być drogą gminną. Ponadto 
poparł wniosek radnego Kazimierza Lembasa dotyczący wykonania wykazu ulic 
powiatowych, które nie spełniają definicji drogi powiatowej na terenie Powiatu 
Goleniowskiego.      
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20. Radny Józef Korkosz zwrócił się z prośbą Starosty i radnych o to, aby złotej 
medalistki pani Ewy Durskiej nie traktować jako paraolimpijki tylko wspólnie  
z panem Zalewskim jako olimpijczyków.   

21. Radny Czesław Siwek poinformował, że jak się spotkał się z przedstawicielami 
firm produkujących brykiet drzewny i na dzień dzisiejszy nie są zainteresowani 
pozyskiwaniem materiału z wycinki drzew i krzewów z dróg.  

22. Radny Sylwester Górzny poinformował Radę, że Komisja Spraw Społecznych  
i Oświaty złożyła wniosek do Starosty o nagrodzenie olimpijczyków, panią Ewę 
Durska i pana Krystiana Zalewskiego wspólnie z ich trenerami.        
        

Ad 21. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował radnych, że odpowiedzi na wnioski  
i interpelacje udzieli na piśmie, a następnie krótko odniósł się do niektórych wniosków.  
 
Ad 22. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu, 
Kazimierz Ziemba dokonał zamknięcia o godz. 1510 obrad XV sesji Rady Powiatu  
w Goleniowie dziękując za udział w sesji radnym, dyrektorom wydziałów, dyrektorom 
jednostek organizacyjnych, komendantom i obsłudze.   
 

Nośnik z zapisem dźwiękowym obrad XV sesji Rady Powiatu z dnia 22 września 2016 r. 
stanowi zał. nr 53 do protokołu.  

        
                   Przewodniczący Rady Powiatu 
 
                  Kazimierz Ziemba  

 

 

Protokołowała: 
Agata Ostrowska  

 
Goleniów, dnia 3 października 2016 r.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


